
СТЕНОГРАМА 

засідання Комітету з питань молоді і спорту 

08 листопада 2023 року 

Веде засідання перший заступник голови Комітету БЕЛЕНЮК Ж.В.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Колеги, я всіх вітаю.  

 

_______________. Вітання. 

 

СУРКІС Г.М. Я всіх вітаю. 

 

_______________. Добрий вечір всім! 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Сьогодні, на жаль, голова не зможе прийняти участь 

в нашому засіданні, тому я … 

 

_______________. Вітаю. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Зараз, секундочку.  

І сьогодні у нас питання на порядку денному стоїть з приводу… 

Документ не відкривається, одну секунду. Так, про розгляд заяви міністра 

молоді та спорту України про відставку.  

Шановні колеги, до Верховної Ради… Я так розумію, нам сьогодні 

треба перекличку робити. У нас всі присутні, є кворум?  

Василь Іванович.  

 

МОКАН В.І. Так, кворум є. Тобто з картинки видно, що крім Андрія 

Анатолійовича, в принципі, всі присутні інші.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Тоді можемо розпочинати. Правильно? 
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МОКАН В.І. Так.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Треба голосувати, Віро Андріївно? 

 

СУРКІС Г.М. Треба.  

 

СКАЛОЗУБ В.А.  Голосуйте, звичайно. Хто за даний порядок денний і 

за даний порядок денний… 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Так, то спочатку ми ж голосуємо за перелік людей, 

які, тобто розпочинаємо комітет.  

Тобто хто – за? Всі – за, наскільки я розумію.  

 

СУРКІС Г.М. Спочатку  яка кількість членів комітету, є кворум чи ні. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Так, кворум є. За виключенням Андрія 

Анатолійовича всі на місці. Тобто ми розпочинаємо.  

Значить, наступне питання. Про розгляд заяви міністра молоді та 

спорту України про відставку. 

Шановні колеги, до Верховної Ради України надійшла заява міністра 

молоді та спорту України Вадима Марковича Гутцайта про відставку, яку  

Перший заступник Голови Верховної Ради України Олександр Корнієнко 

доручив комітету розглянути в установленому порядку. Відповідно до статті 

18 Закону України "Про комітети Верховної Ради України" комітети 

Верховної Ради України здійснюють підготовку і попередній розгляд 

питання про відставку членів Кабінету Міністрів України.  

І зараз слово надається міністру молоді та спорту… 
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_______________. Жан Венсанович, секундочку, секундочку. Давайте 

утвердимо порядок денний, тому що одне питання, ми маємо за це 

проголосувати.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Я зрозумів. Тобто про розгляд заяви міністра молоді 

та спорту України про відставку. Так, затверджуємо цей порядок денний.  

Хто – за? 

 

МАЗУРАШУ Г.Г. Мазурашу – за.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Проти? Утримався?  О'кей. Одностайно. 

Так, тоді до Верховної Ради України надійшла заява міністра молоді та 

спорту України Вадима Марковича Гутцайта про відставку, яку Перший 

заступник Голови Верховної Ради України Олександр Корнієнко доручив 

комітету розглянути в установленому порядку. Відповідно до статті 18 

Закону України "Про комітети Верховної Ради України" комітети Верховної 

Ради України здійснюють підготовку і попередній розгляд питання про 

відставку членів Кабінету Міністрів України.  

Тепер слово надається міністру молоді та спорту України Гутцайту 

Вадиму Марковичу.  

 

ГУТЦАЙТ В.М. Дякую. 

Добрий вечір, шановні депутати. По-перше і головне, я хотів би вам 

всім подякувати, тому що ми пройшли реально і йдемо реально дуже тяжкий, 

складний час, два роки COVID ми разом працювали плідно, було багато 

всього зроблено і в 21-му році. В 21-му році взагалі у нас був такий дуже 

масштабний рік, де ми і прийняли багато законопроектів, які стали вже 

законами завдяки вам, які ви внесли в Раду і ми проголосували. Багато що 

було напрацьовано.  
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На жаль, в 22-му році розпочалася війна, але все рівно ми зберегли 

спорт, ми багато всього все рівно робили і на молодіжному фронті, і на 

нашому спортивному. Ми зберегли спорт і ви бачили, які результати наші 

спортсмени показували і на європейських іграх, і на всесвітніх іграх. І зараз 

вже маємо більше 50 ліцензій на Олімпійські ігри, і наші спортсмени 

приймають участь по всім змаганням. І, знаєте, дякуючи вам, ви зараз 

проголосували, і ми маємо дуже надійний бюджет на наступний рік, де наші 

спортсмени будуть готуватися до Олімпійських ігор.  

Тому, знаєте, дуже тяжкий час, але я хочу вам ще раз подякувати, тому 

що ми всі разом, ми разом, тому що зараз… Для мене, я не ділю зараз, хто 

депутати, хто міністри, я ділю, що ми – українці і в такий тяжкий час ми 

об'єдналися, і багато всього разом зробили, і будемо робити, і треба рухатися 

вперед.  

Але у той же час я написав заяву на звільнення, і я хочу зосередити 

свою роботу на роботі Національного олімпійського комітету. Тому що ви всі 

знаєте, скільки всього було зроблено особисто мною як міністром, як 

президентом Національного олімпійського комітету під час війни. І ви 

знаєте, і відсторонення, і знаєте, що зараз моя остання зустріч з Томасом 

Бахом два тижні тому, коли він пообіцяв розглянути питання відсторонення 

російського олімпійського комітету від Міжнародного олімпійського 

комітету, він так і зробив через тиждень. Але я чую, читаю, що хтось щось 

думає, що це так і було б. Але щось після 2014 року, коли вони захопили 

наші території і відкрили там теж відділення, Міжнародний олімпійський 

комітет так не зробив. А це, я вважаю, це досягнення наше спільне, моє 

особисте, міністерства, НОКу.  Мені, чесно кажучи, я не ділю зараз, хто це 

зробив, я хочу сказати, що це зробили ми всі. Тому що кожен на своїй роботі 

це робив, що міг, і я роблю те, що можу, і буду робити так і на 

Національному олімпійському комітеті. 

Тому, щоб не втрачати ваш час, тому що у вас дуже напружений день і 

завтра, і в мене, чесно кажучи, дуже такі нервові дні і по роботі, і зараз з цією 
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всією ситуацією. Тому що, звісно, що я багато робив, буду робити і зараз все 

рівно якось у мене на душі, ви всі розумієте, що це я розумію і хочу піти в 

олімпійський комітет, але все рівно, що багато чого було не зроблено і не 

зробили, але я впевнений, що після перемоги ми це все зробимо теж з вами. 

Тому я ще раз вам дякую. І разом до перемоги! І я хочу зазначити, хто 

підтримував мене, і надалі я вам хочу сказати, що я в Національному 

олімпійському комітеті, завжди можете на мене розраховувати.  

Дякую. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую, Вадим Маркович. 

Шановні колеги, чи є вам щось сказати? 

 

БОРЗОВА І.Н. Я хочу. Борзова. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Давайте. 

 

БОРЗОВА І.Н. Вадиме Марковичу, як громадянка України, як 

народний депутат України, як представник з Вінниччини щиро хочу вам 

подякувати за вашу роботу, тому що насправді ваша робота відбувалася у 

найважчі часи як і для України, як і для українського народу, як і для 

спортсменів. 

Тому я вам щиро дякую за співпрацю. І я бажаю вам міцного здоров'я, 

я бажаю вам успіху на вашому подальшому шляху. Дякую вам! 

 

ГУТЦАЙТ В.М. Щиро дякую вам! Мені дуже приємно. 

 

МАЗУРАШУ Г.Г. Можна і мені слово, Жан Венсанович? Дякую. 

Вадим Маркович, ви знаєте, що ми не завжди знаходили спільну мову, 

коли йшлося про якісь принципові питання, але з повагою один до одного 
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ставилися. Дякую вам за це. І приймали, скажімо так, позицію один одного в 

будь-якій ситуації. 

Я би пропонував, я не знаю, який там проект рішення, чесно, не бачив 

ще, але я пропонував би, щоб наше рішення було від комітету, як там кажуть, 

хай зал визначається, є якесь таке формулювання. Я би таке пропонував, 

чисто колегам пропоную і секретаріату, бо я не бачив ще проект рішення, 

чесно кажучи.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Всі бажаючі… 

 

МОКАН В.І. Прошу також слово. 

 

САЛАДУХА О.В. І я також слово. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Давайте. 

 

МОКАН В.І. Ольга Валеріївна, напевно, ви, потім я. 

 

САЛАДУХА О.В. Дякую. Рада вас всіх вітати! 

Вадим Маркович, хочу вам також подякувати за вашу роботу. Дійсно, 

було багато чого зроблено у важкий час, важка така робота була проти 

російських і білоруських спортсменів, вона зараз ще триває. І я хочу вам 

побажати вже на пості президента Національного олімпійського комітету 

витримати все це і все ж таки, щоб ми поїхали на Олімпійські ігри, гідно 

виступили і позбавили права в нейтральному статусі також виступати 

спортсменам російським і білоруським. Будемо на це всі разом працювати і 

досягати цієї мети. 

Дякую вам.  

 

ГУТЦАЙТ В.М. Дякую вам. Дякую вам. 
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САЛАДУХА О.В. І підтримую колегу Георгія Георгійовича за те, що 

зал нехай визначається.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ.  Василь Мокан.  

 

МОКАН В.І. Дякую.  

Жан Венсанович, колеги, Вадим Маркович, я зі своєї сторони також 

навзаєм хочу подякувати вам за роботу спільну. Тим більше, що дійсно з 

2020 року ви на посаді міністра, і я десь півтора року ще і в стінах Кабміну з 

вами працювали пліч-о-пліч, коли був представником Кабміну в Раді. Знаю, 

які були нелегкі рішення, часи і ковідні, і зараз повномасштабної агресії, 

тому з повагою і з розумінням того, наскільки складно зараз взагалі в державі 

відбуваються процеси і наскільки складно утримувати в тому числі 

спортивну сферу на гідному рівні. Тим більше, що залишаючись на посаді 

президента Національного олімпійського комітету, дуже відповідальній 

посаді, особливо напередодні Олімпійських ігор, ще багато і роботи, і 

завдань попереду, бажаю вам наснаги і енергії. 

Я  також хотів виступити з ініціативою, але вже озвучено колегами, з 

приводу того, щоб запропонувати на розгляд членів комітету формулювання 

не за чи проти відставки, а на розсуд залу. Тобто щоб саме в такому 

формулюванні ми розглянули і голосували рішення, вношу і підтримую 

також це як пропозицію.  

Дякую.  

 

ГУТЦАЙТ В.М. Дякую вам, Василь Іванович, за добрі слова.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ.  Все? Якщо всі народні депутати, хто хотів...  

 

СУРКІС Г.М. Я прошу слово.  



8 

 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ.  Григорій Михайлович, давайте.  

 

СУРКІВ Г.М. Вадим Маркович, я теж приєднуюсь до привітань всіх 

колег за те, що ви робити в ці складні роки в рамках розвитку спорту. Навіть 

під час повномасштабної війни, агресії Росії були… започаткували Чемпіонат 

України з футболу. Власне кажучи, це теж певне досягнення, коли хлопці по 

сьогоднішній день вимушені під час тривоги переривати матчі і йти в 

бомбосховище, і таке інше. Але це дійсно свіжий ковток повітря для 

українців, для тих, хто перебуває на передовій, на "нульовці". І, власне 

кажучи, те, що ви сказали про вашу зустріч з Бахом, про те, що підтримують 

ініціативу України відсторони Олімпійський комітет Росії від участі в 

Олімпійських іграх, сподіваюсь, це буде визначено.  

Але я хочу, колеги, зосередити вашу увагу на наступному. Дійсно, пан 

Гутцайт працював у дуже важкі часи, поєднуючи цю посаду, але приймати 

рішення про те, що зал повинен визначитися в рамках заяви, я думаю, що це 

буде не досить вірно. Тому що існує у нас все ж таки законодавство України, 

Закон України "Про Кабінет Міністрів України", де чітко прописано вимоги 

до членів Кабінету Міністрів України і вказано, що члени Кабінету Міністрів 

України не мають права суміщати свою службову діяльність з іншою 

роботою. Власне кажучи, я нічого не маю проти того, щоб поєднував пан 

Гутцайт ці посади і ми ніколи не піднімали цього питання, але якщо Вадим 

Маркович написав заяву, мабуть, він і бажає зосередитися на роботі в 

Олімпійському комітеті, що дуже важливо перед Олімпійськими іграми. І 

тому те, що зараз ви, колеги, пропонуєте, на мій погляд, не дуже слушно, 

тому що ми з вами все ж таки повинні в рамках своєї роботи перш за все 

спиратися на те, що я вже сказав, що є Закон про Кабінет Міністрів.  

Дякую за увагу. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую, Григорій Михайлович. 
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Тоді я кілька слів скажу на правах головуючого.  

Перше. Я хочу доєднатися до всього вищесказаного з приводу вашої 

роботи. Вадиме Марковичу, хочу побажати вам в Національному 

олімпійському комітеті реалізовувати все, що ви там перед собою плануєте, 

тим паче, що наступний рік, він достатньо важливий для українського 

спорту, будуть Олімпійські ігри. Я думаю, що правильне рішення – 

сконцентрувати всі свої зусилля саме на підготовці національної олімпійської 

команди і гідно представити нашу державу на цих міжнародних змаганнях. 

Звісно, що всі ми доєднуємося зі своєї сторони для того, щоб допомогти 

заблокувати можливість виступу російських представників на цих змаганнях. 

І саме як неодноразово багато хто у нас заявляв, що українці повинні 

використовувати цей майданчик для, в тому числі і просування  

проукраїнських наративів на міжнародний загал, а не давати його для того, 

щоб російські спортсмени навіть в нейтральному статусі використовували 

цей майданчик для того, щоб просувати свою прокремлівську пропаганду і 

розповідати, які вони сильні і чого взагалі їх там блокують з міжнародного 

спорту.  

Тому йдемо далі. Значить, я так розумію, що у нас є два варіанти, тобто 

Григорій Михайлович сказав з приводу першого варіанту, який звучить 

наступним чином: рекомендувати Верховній Раді України прийняти 

відставку міністра молоді і спорту України Гутцайта Вадима Марковича. І 

колеги озвучили інший варіант, варіант номер два, який звучить наступним 

чином: рекомендувати Верховній Раді України визначитися щодо заяви 

міністра молоді і спорту України Гутцайта Вадима Марковича про відставку 

шляхом голосування на пленарному засіданні Верховної Ради України.  

 

_______________. Жан Венсанович, навпаки нумерація, бо спочатку 

була та пропозиція, але… Ну, перша пропозиція була шляхом голосування в 

залі визначитися, а потім… 
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ГОЛОВУЮЧИЙ. Ні, якщо ви проект рішення подивитеся, то тут 

просто саме в такому порядку вони зазначені. І я так розумію, для того, щоб 

нам визначитись, треба голосувати перший варіант, а потім, якщо ні, то 

другий. Правильно, Віра Андріївна?  

 

_______________. Йдеться в порядку надходження, напевно, я так 

думаю. Але то не має великого значення. 

 

_______________.  Не принципово. Жан Венсанович, можна…  

 

СКАЛОЗУБ В.А.  Я перепрошую, але в порядку надходження, як 

депутати говорили.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ.  Добре.  Тоді починаємо з … 

 

МОКАН В.І.  Жан Венсанович, в порядку обговорення можна?  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Так.  

 

МОКАН В.І. Колеги, я просто хочу трошки обґрунтувати позицію, 

нікого ні до якого рішення не схиляю, дійсно, приймемо консенсусом 

рішення. Але хочу звернути вашу увагу, що якщо, наприклад, буде рішення 

про те, що ми приймаємо відставку міністра, з моєї точки зору, можливо, 

вона суб'єктивна, але це може у залі бути сприйнято як певна негативна 

оцінка діяльності міністра на своїй посаді. Тобто ми фактично легалізуємо 

його відставку і може бути це сприйнято, як певну даємо негативну оцінку. В 

той час як формулювання визначитися шляхом голосуванням  воно є більш 

нейтральним і дасть можливість залу об'єктивно приймати рішення. Моє 

особисте бачення і пояснення. Прошу звернути на це увагу. 
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ГОЛОВУЮЧИЙ. Василь Іванович, дякую за ваше пояснення.  

Єдине що, як мені гадається, то у нас же є заява пана міністра. Тобто 

ми її як би схвалюємо чи не схвалюємо, наскільки мені це бачиться. Я не 

знаю, чесно кажучи, я пропоную тоді йти шляхом голосування.  

І перший… 

 

СУРКІС Г.М.  Я прошу пробачення.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ.  Так, Григорій Михайлович. 

 

СУРКІС Г.М. Ну, у нас присутній, власне кажучи, Вадим Маркович, 

зараз з нами разом. У зв'язку з тим, що я вже наголосив, що Закон про 

Кабінет Міністрів наголошує про те, що неможливо поєднувати дві посади. І 

нехай сам Вадим Маркович скаже, яким чином він вважає за доцільне 

проголосувати на сьогоднішній день нам. Тому що ми ж не вороги, він же 

сам сказав, що він вдячний нам, а ми вдячні йому, ми були однією командою, 

які і під час COVID, і під час агресії об'єднались заради того, щоб створити 

всі умови, щоб наші спортсмени виступали на міжнародних майданчиках і 

досягали успіху. Сказав про те, що 50 вже є ліцензій. 

Скажіть, будь ласка, невже на сьогоднішній день ми не розуміємо, ще 

раз повторюю, Закон про Кабінет Міністрів не дозволяє поєднувати дві 

посади. Вадим Маркович, якщо би на сьогоднішній день не бажав би 

покинути цю посаду, він би не писав би заяву. Він написав заяву, з якої 

виходить, що він просить звільнити. І ми його не звільняємо, ми просто-

напросто приймаємо цю посаду, цю заяву, і, спираючись на те, що є Закон 

Кабінету Міністрів, який не дає можливості поєднувати дві посади, 

рекомендуємо залу визначитися шляхом голосування. Здавалось би, що це 

поєднані речі, перше і друге, але я вважаю, що це не так. 

 

ГУТЦАЙТ В.М. Григорій Михайлович, я вам дякую.  



12 

 

Я перепрошую, Жан Венсанович. Я хочу сказати, що за мною пильно 

слідкує НАЗК та всі інші органи. Стосовно того, що я порушую закон, це не 

так, тому що якщо би порушив закон, то, не дай боже, я б уже отримав би 

проблеми і проблеми від наших органів. Це перше. 

По-друге, я вже сказав на початку, я написав заяву про відставку. Я вам 

дякую. 

 

МАЗУРАШУ Г.Г. Григорій Михайлович, ви хочете штовхнути Вадима 

Марковича, щоб він на кінець своєї каденції в міністерстві ще й впливав на 

депутатів? Я жартома. 

 

_______________.  Георгій Георгійович... 

 

СУРКІС Г.М. Я ж без жартів. Я просто-напросто задав запитання 

Вадиму Марковичу, власне кажучи, не спираючись на те, що НАЗК… Вадим 

Маркович, не шукайте сьогодні блуду чи жарту з моїх уст, тому що більш 

потерпілого ніж я в рамках того, що НАЗК мені вміняє якісь проблеми, а 

потім йде до суду і не задовольняють їх претензії до мене, більш нікого в 

комітеті немає. Тому давайте ми не будемо зараз, так сказати, блукати в 

потемках, а скажемо один одному відверто, що, на мій погляд, ви сьогодні 

зробили конкретний… конкретною заявою зробили можливою цю заяву, 

якщо ви не бажаєте, щоб була задовільнена в залі, немає питань. Тоді  я 

підтримую колег. 

 

ГУТЦАЙТ В.М. Григорій Михайлович, я перепрошую, я написав заяву, 

надав, вона вже розповсюджена і я її підтримую. Вона написана. Я сам 

особисто написав, і я бажаю піти в олімпійський комітет. Що я можу ще 

сказати, скажіть, будь ласка.  
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ГОЛОВУЮЧИЙ. Дивіться, Вадим Маркович, я тоді поясню. Просто 

справа в тому, що тут у нас два варіанти проекту рішення: один – на розсуд 

залу, інший – прийняти вашу відставку. Тобто я так розумію, що колеги 

хочуть вам зробити приємне і, як би як Василь Іванович сказав, не 

голосувати відставку, а тільки на розсуд залу. Якщо вам не принципово те 

питання, то ми просто, я так розумію, приймаємо вашу заяву і голосуємо 

варіант прийняття вашої відставки. 

 

_______________. Можна кілька слів? 

 

_______________. Давайте перейдемо до голосування. Тому що 

стосовно другого… першого рішення це була ініціатива народних депутатів, 

а не міністра. Тому давайте проголосуємо. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Все вірно. Все, давайте тоді йти за регламентом... 

 

МАЗУРАШУ Г.Г. Кілька слів можна, Жан Венсанович? Якщо можна. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Не можна, Георгій Георгійович, не можна, все. Не 

можна. 

Так, тоді рекомендувати Верховній Раді України прийняти відставку 

міністра молоді та спорту України  Гутцайта Вадима Марковича. Хто – за?   

Дивимося.  

 

_______________. Жан Венсанович, це … (Не чути) 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Що-що? 

 

_______________. Перша була інша пропозиція. Не ця, а інша 

пропозиція першою була.  
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СУРКІС Г.М. Я пропоную ще раз, спираючись на заяву, дотримуючись 

Закону "Про Кабінет Міністрів України". Це зовсім інша річ ніж 

пропонував… 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Одну секундочку, Григорій Михайлович.  

Віра Андріївна, скажіть мені, будь ласка, яким чином нам треба 

голосувати.  Тобто ми Георгія Георгійовича варіант голосуємо першим чи ми 

йдемо за проектом рішення? 

 

СКАЛОЗУБ В.А. Ні, не за проектом рішення. Проект – це проект, ви 

голосуєте так, як депутати пропонували. Як вони запропонували: спочатку – 

на розсуд залу, а друге – за відставку. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Все, я почув. Все, добре. Тоді… (Не чути)  

 

СУРКІС Г.М. Вас не чути. 

 

БОРЗОВА І.Н. Вас не чути. 

 

СУРКІС Г.М. Да, вас не чути.  

Я не пропонував прийняти відставку. Між іншим я сказав,  

задовольнити заяву. Ще раз  кажу, це поєднані речі – задовольнити відставку,  

в тому числі  спираючись на закон України. В чому …(Не чути) проблема? 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ.  Я вас почув.  

Але, наскільки   я  розумію,  у нас був  запропонований варіант Георгія  

Георгійовича, і ми, відштовхуючись від цього, йдемо саме за таким 

регламентом. 
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Перше. Рекомендувати  Верховній Раді України  визначитись  щодо  

заяви  міністра  молоді   та спорту  України  Гутцайта Вадима Марковича про 

відставку шляхом голосування на пленарному  засіданні  Верховної Ради  

України. 

Хто – за?  

 

МОКАН  В.І. Мокан – за.  

 

БОРЗОВА І.Н. Борзова – за. 

 

МАЗУРАШУ Г.Г. Мазурашу –  за. 

 

САЛАДУХА О.В.  Саладуха – за. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Чотири.  

Я так розумію, що немає сенсу проводити  інше голосування. Тому 

саме таким чином  ми  і приймаємо це рішення. 

 

СУРКІС Г.М. Я приєднуюся до всіх, тому що вважаю, що  якщо не 

прислухались до мого бачення цього, в принципі, питання, для мене не 

принципово, я підтримую  колег. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. О'кей. Я – утримався. 

Все, колеги, тоді рішення прийнято. Доповідачем визначити першого 

заступника голови комітету Беленюка Жана Венсановича. 

Дякую  всім за  участь  у цьому засіданні. До побачення.  

 


